

Title (en)

Cemetery stone.

Title (de)

Friedhofstein.

Title (fr)

Pierre de cimetière.

Publication

EP 0519417 A1 19921223 (DE)

Application

EP 92110211 A 19920617

Priority

DE 4120226 A 19910619

Abstract (en)

A cemetery stone is proposed for storing the incinerated remains of deceased persons in the open air, consisting of a hollow body with a standing surface (3), a closure lid (4) being provided in the standing surface (3) and a metal container (6) being arranged in the inside, which contains at least some of the ashes of the deceased person and which can be introduced via the closure lid (4), the closure lid (4) itself being fixedly connected to the hollow body even after the introduction of the metal container (6). <IMAGE>

Abstract (de)

Vorgeschlagen wird ein Friedhofstein zur Aufbewahrung der eingeäscherten Überreste Verstorbener im Freien bestehend aus einem Hohlkörper mit einer Standfläche (3), bei dem sich in der Standfläche (3) ein Verschlußdeckel (4) befindet und im Inneren ein Metallbehälter (6) angeordnet ist, der zumindest teilweise die Asche des Verstorbenen enthält und der über den Verschlußdeckel (4) einbringbar ist, wobei der Verschlußdeckel (4) selbst nach dem Einbringen des Metallbehälters (6) mit dem Hohlkörper fest verbunden ist. <IMAGE>

IPC 1-7

E04H 13/00

IPC 8 full level

E04H 13/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04H 13/008 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] US 2562726 A 19510731 - MACDONALD MURRAY J, et al
- [Y] EP 0312472 A1 19890419 - MARBRERIE GENERALE DU RHONE [FR]
- [A] DE 2234420 A1 19740124 - BUCHMANN RUDOLF CH
- [A] DE 3216982 A1 19831110 - KUHN GUENTHER
- [A] DE 3634422 A1 19880630 - BIENER GOTTFRIED [DE]
- [A] US 4038094 A 19770726 - BONDI HERMAN H
- [A] FR 790070 A 19351112

Cited by

EP1522301A1; FR2860712A1; DE10001506A1; DE10001506B4

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0519417 A1 19921223; DE 4120226 A1 19921224

DOCDB simple family (application)

EP 92110211 A 19920617; DE 4120226 A 19910619